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Abstract (en)
[origin: US4972683A] An automotive condenser is disclosed as having vertically upstanding first and second headers communicating with inlet and
outlet connections, respectively, and generally horizontally disposed tubes connected into such headers, wherein the second header is dimensioned
to permit refrigerant gas to separate from refrigerant liquid to provide an upper volume of refrigerant gas and a lower volume of refrigerant liquid. The
condenser may be provided with at least one horizontally extending subcooling tube placing the lower volume in flow communication with the outlet.

Abstract (fr)
L'invention concerne un condenseur (32,32") pour automobile ayant un collecteur primaire (34,34') et un collecteur secondaire (36,36'), montés
verticalement, en communication avec respectivement des canalisations d'admission et d'évacuation et des tubes généralement disposés
horizontalement reliant ces collecteurs, dans lequel le collecteur secondaire (36,36') est dimensionné de fagon telle que le gaz réfrigérant se sépare
du liquide réfrigérant pour former un volume supérieur de gaz réfrigérant et un volume inférieur de liquide réfrigérant.
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